
     

Vragen o.b.v. art. 45 reglement van orde 

Aan:  College van B&W 
Van:  PvdA Zwolle - Mart oude Egbrink 
Datum: 23 maart 2021 
 
Op 1 februari hebben we als gemeenteraad het debat gevoerd over de voortgang van de 
energietransitie in Zwolle. Het beeld dat in dat debat naar voren kwam was dat we als stad stappen 
zetten, maar ook dat we achterlopen op onze doelstellingen.  
 
Qua grootschalige energieopwekking gaan we onze doelstellingen voor 2025 niet halen. Dat hoeft 
niet erg te zijn als we bijvoorbeeld weten dat we vlak na 2025 diverse grote projecten opleveren. 
Naast energieopwekking is energiebesparing de andere belangrijke doelstelling. Het college gaf 
destijds aan om de energiebesparing bij bedrijven en instellingen niet meer aan te jagen. Een 
onbegrijpelijke keuze wat de PvdA betreft omdat we hier 68% van onze besparing in Zwolle vandaan 
moeten halen. 
 
Die keuze was reden voor de PvdA om – samen met D66 en de SP – op 8 februari een motie in te 
dienen om het college er toe te bewegen wel vol in te zetten op energiebesparing bij bedrijven. In 
tegenstelling tot wat in de nota destijds stond opgenomen gaf de wethouder echter aan wel zeker 
aan de slag te zijn met energiebesparing bij bedrijven. Daarbij is de toezegging gedaan om de 
gemeenteraad een overzicht te sturen van wat we als gemeente doen én van wat er op andere 
niveaus plaatsvindt.   
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen. 
 

1. Kan het college een overzicht geven van welke projecten voor grootschalige 
energieopwekking in de pijplijn zitten, hoeveel die (ongeveer) moeten opwekken, wanneer 
ze worden opgeleverd en wat als gevolg hiervan de prognose is voor duurzame 
energieopwekking in de jaren 2021 tot en met 2030? (per jaar voor zover mogelijk) 

 
Met betrekking tot de energiebesparing bij bedrijven:  
 

2. Kan het college het toegezegde overzicht op zo kort mogelijke termijn naar de raad sturen? 
 
Op 17 maart 2021 verscheen een artikel met wethouder Schuttenbeld in de Stentor. Daarin gaf de 
wethouder aan dat nu niet direct wordt ingezet op de energiebesparing bij de ruim 900 kantoren in 
Zwolle.  
 

3. Klopt het dat de wethouder deze uitspraak heeft gedaan? 
4. Hoe verhoudt deze uitspraak zich tot de toezegging van 8 februari 2021 waarin het college 

aangeeft wel zeker aan de slag te zijn met energiebesparing bij bedrijven, zowel zelf als via 
andere niveaus (provincie, rijk)?  

 
Een van de manieren om meer energiebesparing bij bedrijven aan te jagen is via de energiecontroles 
van de omgevingswet. In het interview met de Stentor geeft wethouder Schuttenbeld aan er bij de 



Omgevingsdienst op gehamerd te hebben meer controles uit te voeren. In de begroting voor 2020 en 
2021 is hier €70.000 respectievelijk €85.000 voor vrijgemaakt zodat de Omgevingsdienst deze 
controles kan uitvoeren.  
 

5. Klopt het dat de wethouder er bij de Omgevingsdienst inderdaad op gehamerd heeft meer 
controles uit te voeren?  

6. Zo ja, 
a. Hoeveel energiecontroles heeft de Omgevingsdienst in 2019 en 2020 uitgevoerd? 

Zijn dit er te weinig volgens het college? 
b. Wat waren de uitkomsten van deze controles?  
c. Hoe zorgt het college er voor dat bedrijven die niet goed uit de energiecontrole 

komen alsnog de energiemaatregelen nemen die zij binnen 5 jaar terugverdienen?   
d. Hoeveel controles wil het college dat de Omgevingsdienst in 2021 en daarna 

uitvoert? 
e. Past dit binnen de begrote bedragen of vraagt het bij de Omgevingsdienst hameren 

op meer controles ook om meer budget?  
 
 


